
 
 

 
Referat 

 

Navn på organet som har hatt møte: Øyrådet (ØR) 

 

Møte nr. 2/2020 

Møtedato:  27.08.2020 Deltakere: Anton Ulrik Ervik, Knut Arne Strømøy, Merethe 

Madsvåg, Håvard Holte Os, Torfinn Hansen, Grete Vestmo, Katrin 

S Hammer, May Kristin Slettun, Ellinor Eidsvaag 

 

Tid: 17 - 19:00 

 

 

Sted: Kommunehuset  

Møteleder: Håvard Holte Os 

  

Referent: Nils Karlsen 

 

 

 

 

Sak 

nr 

Saksopplysninger – jf saksliste. Orientering/Drøfting/Beslutning Type Ansvarlig 

8/20 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 30.01.2020 

 

Innkalling og referat ble godkjent 

 

 HHO 

9/20 Trafikkrådet - Orientering 

Nils orienterte fra Trafikkrådets seneste møte: 

 Evaluering av sommeren 2020 – rutetilbud, korona-

situasjonen med begrensning i passasjerantall og 

kapasitetsutfordringer, flere møter med AtB, justering av 

rutetilbudet, alternativ Halten-rute 

 Sommerruta 2021 må på plass tidligere! Prosess med AtB 

fra januar 

 Ny anbudsprosess fra 2024 – vi er invitert inn i prosessen, 

har allerede oversendt innspill til Fylkeskommunen. 

Planlagte folkemøter: 

o Sørburøy, torsdag 17. september 

o Sula, lørdag 26. september 

o Mausund, søndag 27. september 
o Det ble også foreslått at vi har et måte på 

Sistranda alt på Teams for å fange opp de som 

bor på Fast-Frøya/ andre steder 

 Organisering av pendlergruppe på Facebook (Ytterøya) 

 Fraktpriser til øyrekka 

 NK 



 
 

 Bestillertransport 

 

10/20 Befaring Dyrøy fergeleie (og andre veier) 

Knut Arne orienterte om besøk fra Hovedutvalg for Veg/ samt 

administrasjonen i Fylkeskommunen. Møtet startet med et møte 

om tunnelrehabilitering og fortsatte med ei befaring rundt Frøya, 

inkl. Dyrøy fergeleie. 

Fylkeskommunen er klar over hvilket ansvar de har på Dyrøya og 

at det er snakk om prioritering av midler. Kommunen har tatt 

kostnaden for regulering av området og reguleringsplan er 

oversendt Fylkeskommunen. 

Reguleringsplan Dyrøy fergeleie sendes til medlemmene av 

Øyrådet. 

 KAS 

11/20 Saker framover 

 Dyrøya fergeleie 

 Anbudsprosessen 2024 

 Sommerruta 

 Syketransport/ båt 

 Øyrekka folkehøgskole 

 Froankonseptet 

 Fraktpriser – prisutviklingen i FNS, både i korona-tiden 

og generelt 

 Renovasjonssystem/ avfallshåndtering i øyrekka – pris 

kontainer Halten for 3 måneder; 50.000 kr! 

 Installasjon av vannmålere 

 

  

12/20 Øyrådsmøter i koronatiden 

 

Enn så lenge har vi mulighet til fysiske møter. Vi må se 

situasjonen an. Det er mulig at vi må gjennomføre møter på 

Teams. Det skal også være mulighet for deltakelse via Teams når 

vi har fysiske møter. 

 

  

13/20 Eventuelt 
 

Neste møte planlagt til den 24. september, dvs samme dag som 

Kommunestyremøtet. Det er planlagt informasjon fra ReMidt i 

KST-møtet og det har vært hensiktsmessig om ReMidt også har 

kommet i Øyrådsmøtet. Planlegger for det. 

 

  

 

 


